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Protokół z komisji Or2anizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy CzapUnek
w dniu 22.02.2021 r.

W dniu 22.11.2021 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej,
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek.

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu
(Załącznik nr 1)

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji:

1. Omówienie materiałów na sesję.
2. Sprawy różne.

Ad 1) Na początku komisji głos zabrała pani Małgorzata Nowacka, która omówiła
projekt uchwały dotyczący powierzenia spółce MPGO sp. z o.o w Wardyniu Górnym
zadania własnego Gminy Czaplinek polegającego na prowadzeniu PSZOK-u.
Radny Wacław Mierzejewski zapytał się czy ta uchwała nie wyklucza
funkcjonowania naszego PSZOK nad rzeczką. Pani Burmistrz poinformowała,
że punkt nad rzeczką będzie dalej funkcjonował. Radna Anna Minkiewicz zapytała
się co się dzieje w sprawie przekazania gruntów przez KOWR pod budowę naszego
PSZOKU. Burmistrz odpowiedział, że ta lokalizacja ma dobry dojazd, są tam media
i KOWR może będzie chciał tą działkę wystawić do sprzedaży w drodze przetargu.
Radny Marcin Czerniawski zapytał się czy będą zmiany w regulaminie w związku
z tą lokalizacją PSZOK-u. Burmistrz odpowiedział, że zmiany będą w regulaminie
po przyjęciu tej uchwały.

• druk nr 281/21-omówiła pani dyrektor CZOK-u. Poinformowała, że ma
pomysł na zagospodarowanie tego terenu po byłej harcówce
w Machinach. Zagospodarowanie to polegałoby na wynajęciu tego terenu
pod Campery oraz zielone szkoły. Mogłoby tam powstać Centrum
Edukacji Ekologicznej. Radny Maciej Bernat zapytał się o ekspertyzę
budynku, który się tam znajduje. Pani Radna Anna Kucharczyk
poinformowała, że nie było żadnych rozmów z sołtysem na ten temat.
Radna Anna Minkiewicz poinformowała, że czuje niedosyt, bo jako
radni stajemy przed faktem przekazania a nie było żadnych wcześniej
rozmów. Burmistrz poinformował, że radni nie powinni mieć obaw,



bo nie sprzedajemy tego komuś obcemu tylko zostaje to w Gminie. Jak
CZOK nie podola temu zadaniu to ten teren wróci do Gminy. Radny
Wacław Mierzejewski zapytał się czy statut CZOK-u przewiduje taką
działalność. Radna Anna Minkiewicz zapytała się czy CZOK, kiedy
przejmie ten obiekt to ma zamiar współpracować z organizacjami
działającymi na terenie naszej Gminy. Burmistrz poinformował
zebranych, że uważa za słuszne, że ten obiekt będzie dalej wchodził
w skład mienia gminy Czaplinek.

• Projekty uchwał 282/21, 283/21,284/21, 285/21, 286/21, 281/21 omówił
pan Krzysztof Kryszan. Radni mieli zapytania dotyczące czasy trwania
poszczególnych umów dzierżawy oraz cen wynikających z przedłużenia
takich umów. Radny Władysław Wojtowicz poinformował,
że wszystkie sprawy związane z dzierżawą gruntów gminnych powinny
odbywać się na zasadzie przetargu kopertowego.

• Projekty uchwal 288/21, 289/21, 290/21 — omówił pan Michał
Olejniczak-bez uwag.

Ad 2) W sprawach różnych głos zabrał pan Burmistrz, który przedstawił wszystkim
zebranym informację dotyczącą funkcjonowania lotniska w Broczynie.

Pan Marcin Czerniawski poinformował, że mieszkańcy zwrócili się do niego
z prośbą o interwencję w sprawie szmat palonych w kominie w miejscowości
Wełnica.

Obecny na posiedzeniu komisji prezes ZGK pan Marian Rutowicz przestawił swoją
propozycję stawek za wodę i ścieki na kołejne trzy lata.

Protokół sporządził Przewodniczący Komisji
Sebastian Matułojć


